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	事由：
	国际电联“ICT：建设未来绿色城市”讲习班
2010年世博会（EXPO-2010）- 联合国馆 - 2010年5月14日，中国上海


尊敬的先生/女士，
1
我谨通知您，在2010年上海世界博览会的框架内，国际电联正准备在联合国馆内举办名为“ICT：建设未来绿色城市”的讲习班，尤其旨在了解学生们对ICT在促进城市可持续发展方面所发挥作用的愿景。
讲习班将于9时开始。有关讲习班会议厅的具体信息将在展馆的入口处显示。
讨论将用英文和中文进行。
2
国际电联正在多个领域促进使用绿色ICT，后者在城市可持续发展、减少温室气体排放方面可发挥重要的作用。国际电联的活动涵盖各种范围广泛的此类活动：从产生更高能效的智能建筑和智能电网到让城市重新运转起来的智能交通系统以及减少差旅的多媒体远程会议系统和远程办公技术。
3
“ICT：建设未来绿色城市”讲习班是一项在国际电联“大视野”活动框架下组织的活动，对国际电联成员和非成员、世博会的普通观众、学生、专家以及高层业界人士开放。讲习班旨在增进从事ICT标准化工作的学术界和专家之间的对话，并征集可应对该挑战的创新方法的学术讲演。
已发布征集摘要的通知，此通知和安排草案详见本通函的附件1。
4
国际电联成员国、部门成员和部门准成员以及愿参加此工作的来自国际电联成员国的任何个人均可参加此活动并提交摘要。此处所指的“个人”亦包括身为学术和研发组织等国际、区域和国家组织成员的个人。研讨会不收取任何费用。将向三个最佳讲演颁发总额10 000美元的奖金。不发放与会补贴。
5
请作者在2010年3月15日之前提交摘要原稿。我们鼓励国际电联所有成员和各局尽量广为散发该征稿通知，特别是确保传达给其国内的学生、教授和研究人员。
6
本次活动的更新信息、讲习班地点的实用信息以及酒店信息可查询http://www.itu.int/ITU-T/worksem/ict-green/index.html网站。
7
敬请留意，ITU-T会议与会者的预注册在线进行，而出入胸卡为2010年世博会发放的胸卡。为使电信标准化局能对讲习班的组织工作做出必要安排，如您能尽快，但不晚于2010年4月30日通过活动网站http://www.itu.int/ITU-T/worksem/ict-green/index.html上的在线表格进行注册，我将不胜感激。
8
我们在此谨提醒您，一些国家的公民需要获得签证才能入境中国并在此逗留。签证必须向驻贵国的中国代表机构（使馆或领事馆）申请和领取。如贵国没有此类机构，则请向驻离贵国最近的国家的此类机构申请并领取。需要东道国帮助获得入境签证的与会者，请留意活动网站上的相关信息。
顺致敬意！


电信标准化局主任
马尔科姆•琼森
附件：1件 

ANNEX 1
(TSB Circular 92)

ITU Workshop on “ICTs: Building the Green City of the Future,”
14 May 2010

EXPO-2010, UN Pavilion, Shanghai, China
CALL FOR ABSTRACTS

The theme of the Shanghai World Expo 2010 is: "Better City, Better Life" signifying the common wish of humankind for better living standards in future urban environments. Through different sub-themes, Expo 2010 will create blueprints for future cities and harmonious urban life styles, providing an extraordinary educational and entertaining platform for visitors of all nationalities.

ITU is working on many fronts to foster the use of green ICTs to reduce green house gases. 

ICTs have an important role in urban sustainability. Smart buildings, smart grids to create greater energy efficiency, intelligent transport systems that can get our cities moving again, multimedia remote conferencing systems and teleworking technologies that will reduce travel.

Within the framework of the Shanghai World Expo 2010, ITU is organizing, in the UN Pavilion dedicated to "One Earth, One UN", a workshop entitled “ICTs: Building the green city of the future”, to be held on 14  May 2010, and aimed at capturing student visions of ICTs role in providing for urban sustainability.

The workshop is calling for original academic presentations offering innovative approaches addressing this challenge and a prize fund totaling $10,000 will be awarded to the three best presentations. 

Objectives 

ICTs: Building the green city of the future workshop is an event organized within the framework of ITU Kaleidoscope activities, open to members and non members of ITU, general visitors of the Expo, students, experts and high level industry officials. 

This workshop aims at increasing the dialogue between academia and experts working on the standardization of ICTs. 

Submissions are encouraged by all, but especially young people, students, researchers and professors from universities and research institutions. They can cover any topic along these broad guidelines but should reflect the sessions listed below.

Abstracts topics guidelines
Authors are encouraged to submit abstracts with reference to the following topics provided as guidelines: 

· Session 1 (9:30-11:00): ICTS and the reduction of emissions: Reducing the carbon footprint of the ICT sector and using ICTs to reduce GHG emissions in other sectors:  smart buildings, smart girds, future networks, recycling and e-waste.
· Session 2 (11:15-12:45): Universities and in R&D: ICTs and Smart Cities: wired and wireless services to citizens, e-health and e-government, e-commerce, entertainment, sensors.

· Session 3 (14:00 – 15:30): Car in town: Intelligent Transport Systems: using ICTs to green the transport industry; C2C communications, traffic management, smart fuels, privacy.

· Session 4 (17:00 – 18:00): Climate Change: The Session is aimed at highlighting key climate change issues and how ICTs can be re-thought to improve life conditions of human beings, promoting safe environment and identify new strategies to adapt to and mitigate climate change.
Deadline for submission of abstracts 

Authors wishing to submit a proposal for a presentation should submit a one-page abstract, in English only, including the title of the presentation, the author’s full name, affiliation, a short biography, address, telephone and e-mail, to tsbworkshops@itu.int by 15 March 2010. 

Acceptance Notification
Authors will be notified of the acceptance of their papers by 10 April 2010. The accepted presentations shall be submitted by 30 April 2010. 

Sponsorship

Sponsorship packages are available. We look for sponsors (platinum, gold, silver) to organize various activities, including a $10.000 prize fund for the three best papers. For other details please see the event web site here or contact tsbworkshops@itu.int.

Details

For other details and updates on the event’s program, including information to participants, please refer to the web site of the event.
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